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Vragen van de leden Ronnes en Omtzigt (beiden CDA) aan de Minister van 
Financiën over de verkoop van Vivat (Reaal) aan Anbang (ingezonden 14 juli 
2015). 

Vraag 1
Op welke gronden heeft De Nederlandsche Bank (DNB) de overname van 
Nationale Nederlanden door Anbang tegengehouden?1 Waarom is een 
overname van Vivat (Reaal) anders dan de overname van Nationale Nederlan-
den? 

Vraag 2
Welke conclusie trekt u uit het feit dat ook de toestemming van de toezicht-
houders voor de verkoop van de Belgische tak van Delta Lloyd en de 
Belgische verzekeraar Fidea aan Anbang vertraging op heeft gelopen? 

Vraag 3
Hebt u kennisgenomen van het bod dat Anbang op het Portugese Novo 
Banco heeft uitgebracht? 

Vraag 4
Is er overleg met de toezichthouders in bijvoorbeeld België en Portugal en de 
Europese toezichthouder? 

Vraag 5
Hoe beoordeelt u en/of DNB de overnamegolf van Anbang in Europa in het 
licht van de beoordeling of Anbang een stabiele partner is? 

Vraag 6
Snapt u de bezorgdheid onder klanten van Vivat (Reaal) over het verstrijken 
van de deadline voor de definitieve verkoop? Hoe kunt u hen geruststellen? 

Vraag 7
Op welke manier is geborgd dat de pensioen- en verzekeringsrechten te allen 
tijde uitgekeerd worden en niet voor andere delen van het concern worden 
gebruikt? 

1 http://www.beleggen.nl/financieel_nieuws/610708_Chinees_Anbang_wilde_ook_NN
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Vraag 8
Is de gegevensbescherming van de klantdata afdoende geregeld bij de 
overname door Anbang? Wordt dit door de Autoriteit Financiële Markten 
(AFM), DNB en het College Bescherming Persoonsgegevens (CBP) getoetst?
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